



Cairo: 20th of May 2026

To: Disclosure Department
Egyptian Stock Exchange

Greetings,

The Following is the summary of Palm Hills Developments BoD held on Wednesday, May 20, 2026, at 2:30 PM through the modern means of communication. The shareholders approved of the following decisions:

القاهرة في: 20 مايو 2026

السادة / قطاع الإفصاح
البورصة المصرية

تحية طيبة وبعد،

فيما يلي ملخص القرارات التي وافق عليها مجلس إدارة شركة بالم هيلز للتعمير، الذي عقد يوم الأربعاء 20 مايو 2026، في الساعة 2:30 مساءً في مقر الشركة من خلال وسائل الاتصال الحديثة، وقد وافق المساهمون على القرارات التالية:

1. Discussion of the budget and calculation of profits and losses for the financial period ending on 31 March 2026.
2. Approval of the changes to the Nominations Committee in accordance with the amendments of the Financial Regulatory Authority, to become as follows:
Mr. / Amr El-Garhy
Mr. / Mohamed Al-Amin Loutfy Mansour
Mr. / Mahmoud Loutfy Mansour.
3. Amendment of the authorized signatories of the company in the Commercial Register.

This summary includes all resolutions that are required to be disclosed in accordance with the Capital Market Law, its Executive Regulations, and the rules and decisions issued in implementation thereof.

- 1- مناقشه الميزانية وحساب الارباح والخسائر عن الفترة المالية المنتهية في 31 مارس 2026.
- 2- اعتماد تغييرات لجنة الترشيحات وفقا لتعديلات الهيئة العامة للرقابة المالية ليصبح كالتالي:
السيد/ عمرو الجارحي.
السيد/ محمد الأمين لطفي منصور.
السيد/ محمود لطفي إسماعيل منصور.
- 3- تعديل المفوضين بالتوقيع عن الشركة في السجل التجاري.

هذا الملخص يتضمن كافة القرارات التي يجب الإفصاح عنها وفقاً لأحكام قانون سوق المال ولائحته التنفيذية والقواعد والقرارات الصادرة تنفيذاً لها.

Best regards,

رضوى أبو النجا
رئيس إدارة علاقات المستثمرين

